
KARLOVARSKÝ KRAJ 
RADA KRAJE – KOMISE SPORTOVNÍ 

   

     

USNESENÍ 
 

z 30. zasedání Komise sportovní Rady Karlovarského kraje (dále jen „komise“) 

konaného dne 18. 1. 2024 od 15:00 hodin v sídle Krajského úřadu Karlovarského kraje 

 

 

Přítomni:  Bc. Jakub Novotný, Ing. Jan Řezáč (od 15:20), Mgr. Martin Grech,  

Petr Nimrichter, Bc. Marcel Vlasák, Ing. Josef Janů, Jaroslav Vébr, Miroslav 

Egert, Josef Váňa, Luboš Garaj, Mgr. Štěpánka Řehořková 

 

Nepřítomni:  Vladimír Dicá, Ondřej Topinka 
 

Ostatní zúčastnění:  Ing. Martina Fučíková – vedoucí oddělení krajských dotací, odboru investic 

(schválena usnesením č. 01/01/21), Mgr. Bára Zelková (zapisovatelka)  

  

Jednání zahájil v 15:11 hodin a ukončil v 17:48 hodin předseda komise Bc. Jakub Novotný. 

 

Členové komise schválili následující program: 

 

1.) Úvod 

2.) Jednací řád komisí Rady Karlovarského kraje 

3.) Program na podporu sportovních aktivit – rozdělení dotací 

4.) Různé 

 

Hlasování   pro: 11   proti: 0    zdržel se: 0 

 

 

1. Úvod 

 

Předseda komise Bc. Jakub Novotný přivítal členy a hosty 30. zasedání komise  

a poděkoval všem za účast. 

 

 

2. Jednací řád komisí Rady Karlovarského kraje 

 

usnesení č. 120/01/24 

Komise bere na vědomí nový jednací řád komisí Rady Karlovarského kraje. 

 

Hlasování   pro: 11   proti: 0    zdržel se: 0 

 

 

3. Program na podporu sportovních aktivit – rozdělení dotací 

 

usnesení č. 121/01/24 

Komise souhlasí, aby návrh rozdělení dotací ve fotbalu pro letošní rok byl řešen podle předloženého 

návrhu radního pro oblast rozvoje venkova a zemědělství Ing. Víta Hromádka. 

 

Hlasování   pro: 0   proti: 11    zdržel se: 0 

 

 

 

 

 



KARLOVARSKÝ KRAJ 
RADA KRAJE – KOMISE SPORTOVNÍ 

   

usnesení č. 122/01/24 

Komise projednala všechny došlé žádosti z programu na podporu sportovních aktivit a doporučuje 

Radě Karlovarského kraje poskytnout subjektům dotace v celkové výši 24.370.000 Kč  

dle přílohy č. 1.  

 

Hlasování   pro: 11   proti: 0    zdržel se: 0 

 

 

4. Různé 

 

usnesení nebylo přijato 

Člen komise Josef Váňa navrhl usnesení, ve kterém komise žádá vedení kraje, aby komisi informovalo 

o veškerých důležitých mezinárodních akcích s dostatečným předstihem (vzhledem k situaci ohledně 

Mistrovství světa žen v ledním hokeji). Předseda komise tento návrh usnesení podpořil. 

 

Hlasování   pro: 3  proti: 0  zdržel se: 7       nehlasoval: 1 

 

 
Proběhla diskuse k podpoře vrcholového sportu. Ing. Fučíková sdělila, jaké jsou podmínky dotačního 

programu vyhlašovaného Karlovarským krajem. Pan Nimrichter se informoval, zda by bylo možné 

začlenit do programu na podporu vrcholového sportu také soutěže na úrovni 3. nejvyšší ligy. 

Ing. Fučíková informovala členy komise o stavu dotačních programů vyhlašovaných Národní 

sportovní agenturou. 

 
Další jednání komise se uskuteční v únoru 2024, termín bude upřesněn. 

 

V Karlových Varech dne 18. 1. 2024 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Bára Zelková v. r. 

Bc. Jakub Novotný v. r. 

               předseda komise 


